



請妥善保存運單,順豐收派員收箱時 將當面封箱,屆時請於索帶及貼紙上 簽署,以完成收派程序

> Please properly keep waybill for future use. Our staff will complete the sealing procedure upon arrival, please sign on the plastic straps and label for identification purpose





於完約前預留3-5天提取物品及歸還儲 物膠箱,逾期費用每日港幣\$5/箱。另 外,順豐亦可協助銷毀物品,銷毀處 理費為港幣\$39/箱

> Please reserve 3 - 5 days to get back your stored goods and return plastic before rental expiration date. Overdue fee will be charged at HKD5/day per box. For disposal, simply pay a disposal handling charge HKD39/box



訂單及運送時間一經確認,將不能更 改或取消

> Cancellation and modification of order and delivery time will not be accepted once confirmation is made







客戶服務熱線:

立即下載我們的手機 香港 (852) 2730 0273 App,了解我們的服務 及優惠資訊!





"順箱"或"SF Box"











切勿擺放違禁品、非法物品、易腐物 品、易燃物品、動植物、高價值物品 (例如:黃金、珠寶)等

> Please do not put any prohibited, illegal, perishable, flammable items, creatures, plants and high-valued items (e.g. gold, jewelry). inside the storage box



從確認訂單計起7個工作天內可享有免 租優惠,建議於此期間預約收派員上 門收取物品

> Enjoy a free rental period up to 7 working days after order confirmation. Please make a pickup appointment during rental exemption period

## 的心愛 的心愛



請確保每個儲物箱不超過以下重量:

•文件箱: 20kg •膠箱: 20kg •掛衣箱: 18kg •大型物品: 25kg

如超過上述重量建議使用多一個儲物 箱以作儲存

Each storage box shall not exceed the following weight limit:

·Plastic Box: ·Wardrobe Box: 18kg Oversized Item: 25kg

please rent one more storage box

 Document Box: 20kg 20kg

If your storage items reach the weight limit,



請確保易碎物件及大型物品包裝及填 充妥當。閣下需自行承擔因運輸及儲 存過程中導致物件碎裂或損毀的風險

> Please fill the empty space and make sure your items are well wrapped. You will be liable for risk of the damage during storage and transport process, if you decided to store fragile oversized items



如閣下之地址需上落樓梯而未事前告 5 之, 收派員上門時將以現金形式即時 收取上落樓梯費(港幣\$5/層)

> For walk-up buildings, if no early notification has been made, surcharge for walk-up buildings (HKD5/floor) must be settled in cash upon arrival



不建議客戶擺放正本個人文件或含有 個人資料的文件(例如:護照、身份證、 銀行信件等)

> Avoid storage of any personal documents or documents that contains personally identifiable information (e.g. passports, ID cards, bank letter) etc

> > 順箱



